



产品说明

BAEROSTAB NT 170 PS

描述	类型	钙/锌复合稳定剂
Description	Type	Ca/Zn stabiliser
	外观	糊状
	Appearance	Paste

性能/应用 BAEROSTAB NT 170 PS是一种糊状、无毒的钙/锌稳定剂，建议应用于：
Performance / Application BAEROSTAB NT 170 PS is a non-toxic Ca/Zn stabiliser in paste form, suggested for the following applications:

- 可用于生产硬质、无毒压延薄膜充当辅助稳定剂或润滑剂与辛基硫醇锡共同运用。
- as co-stabiliser and lubricant for the production of non-toxic calendered rigid films in combination with octyl tin mercaptides,
- 为稳定剂用于生产软质、无毒压延薄膜。
- as stabiliser in the production of non-toxic flexible calendered films,
- 为稳定剂用于生产无毒塑料溶胶（输送带、密封胶、等等）。
- as stabiliser in the production of non-toxic plastisol (conveyor belts, sealants for closure, etc.).

相较于传统钙/锌糊，BAEROSTAB NT 170 PS拥有较低粘度，更利于使用。
 Compared to conventional Ca/Zn pastes, BAEROSTAB NT 170 PS has a much lower viscosity, which facilitates utilisation.

推荐使用剂量: 0.8 - 2.5phr
 Recommended dosage: 0.8 - 2.5 phr.

审批 BAEROSTAB NT 170 PS符合欧洲指令2002/72 EC及FDA条例，可作为塑料材料添加剂在食品接触项目的生产。
Approval BAEROSTAB NT 170 PS complies with the European Directive 2002/72 EC and with FDA Regulations and can be used as plastic material additive in the production of food-contact items.

储存 常温下干燥保存，打开后请注意密封。
Storage Dry storage at normal temperature is recommended. Once opened packaging should be firmly closed.